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Emne: Referat af lokalt uddannelsesudvalgsmøde nr. 127  

LUU CELF  
 
 

Mødested: Lok 208. Kringelborg alle 7 Dato: 14-09-2020  
kl. 13.00- 15.00 

Dagsorden: 1. Godkendelse af referat nr. 126 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Gensidig orientering herunder bl.a. 

a. Nyt fra elevrepræsentanten 
b. Nyt fra formanden LUU CELF 
c. Nyt fra organisationerne 
d. Nyt fra fagligt udvalg 
e. Nyt fra CELF      

4. Emner til behandling 
5. Status SKP 
6. Eventuelt 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
 

 
Anders Damgaard Nielsen, Dansk Byggeri, Formand  
Bjarne Jensen, 3F 
Jens Andreasen, Dansk Byggeri  
Michael Boile Nielsen, Uddannelseschef 
Karsten Suhr, Faglærer  
 
 

Afbud: Kim Skovgård, Dansk Byggeri 
Benny Hansen, Praktikvejleder 
 
 
 

Referent: Michael Boile Nielsen Den: 23-10-2020 
 
 
Ad. 1: Godkendelse af referat nr. 126 

Godkendt. 
   
 
Ad. 2: Godkendelse af dagsorden 

          Godkendt. 
        
 
Ad. 3:  Gensidig orientering herunder bl.a. 
 

a. Nyt fra elevrepræsentanten.  
Der var ikke deltagelse af elevrep. Dog var der bemærkning fra faglærer der kunne orien-
tere udvalget om at 3 ugers teori via ZOOM under Corona nedlukningen havde været lige i 
overkanten. 
 

b. Nyt fra formanden. 
Formanden orienterede at Bjarne Rasmussen træder ud af udvalget og det forventes at en 
ny rep. fra 3F overtager hans plads. Ny mand for 3F bliver Henrik Hansen. 
 

c. Nyt fra organisationerne. 
Der var ikke noget nyt fra organisationerne. 
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d. Nyt fra fagligt udvalg. 

Der ikke noget at berette 
 

e. Nyt fra CELF. 
Karsten orienterede om seneste hovedforløb som bestod af 20 elever de 17 bestod. Én 
valgte at melde sig ud af uddannelsen da vedkommende ikke ønskede at gennemføre be-
stemte dele af undervisningen. Én elev på Bornholm har mistet sin lærerplads, men vil 
gerne tilbage på uddannelsen så snart han har fået en ny aftale. 
 
Udvalget er usikker på om skuemesterkonferencen kan tilgås digitalt. Karsten undersøger 
og vender tilbage. 
 
Afdelingen er ramt af en langtidssygemelding, hvilket gør at afdelingen må løbe en del hur-
tigere i denne periode og at CELF er sårbar ved yderligere sygemeldinger. 
 
Grundforløbet kører godt, skolen ville ønske at der var nogle flere på holdet. 
 

 
Ad 4: Emner til behandling. 

Inspireret af NEXT var der på mødet en debat om brugen af pensioneret murere som med 
deres faglighed kunne komme og bistå de unges uddannelse. 
 
Der blev orienteret om struktøruddannelsens brug af begrebet ”klynger” og det blev aftalt 
at René Malm (Markedschef CELF) inviteres med til næste møde for at fortælle udvalget om 
konceptet. 
 
Pia Bygud. inviteres ligeledes med til næste møde for at orientere udvalget om mulighed 
for at søge midler til opsøgende arbejde. 
 
Der blev talt om arbejdsmiljø i forhold til hjælpemidler (skamler, motoriseret stenvogn) 
Karsten tager kontakt til leverandør for evt. at få en noget på lån. 
 
Michael orienteret om hvordan svendeafslutningen bliver afholdt ift. Corona restriktioner. 

 
Ad 5:   Status SKP 

  MBNI orienterede om at vi har én elev inde i SKP og ham har vi primær pga. sprog vanske-
ligheder. (Efterfølgende er MBNI blevet gjort opmærksom på at der er kommet en ekstra 
elev ind i SKP) 

      
Ad 6:   Eventuelt. 

   


